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Eladó Családi ház, 130 m2, 2 314 m2 telek, Pamuk
60 990 000 Ft ( ~156 533 € )

Eladó Pamukon egy felujitott családi ház dupla telekkel.

Adatlap sorszáma: #696900289

Szobák: 3

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Újszerű

Fűtés: Padlófűtés

Építés éve: 1981

Felújítás éve: 2008

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Nincs a közelben

Csatorna: Derítő

Telefon: Volt, de telefon nélkül lesz
eladva

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy felújított családi ház Somogy megye gyönyörű kis

településén, Pamukon. Az ingatlan dupla telken helyezkedik el, ami nem

kevesebb mint 2314 m2. Az épület teljes felújításon esett át 2008- ban, belső

falakat helyeztek át, alsó rétegrend lett kialakitva, teljes padlófűtés az egész

házban, új kazánnal és puffertartállyal, három fázisra kibővitett és teljes

egészében cserélt villanyhálózattal. Klímával, műanyag nyílászárókkal, hideg és

melegburkolatok komplett cseréjével. Teljes tetőszerkezet koszorúval együtt

cserélve. Szigetelés a külső falakon és a tetőtérben, aminek egy része beépített.

Az ingatlanban vízszűrő rendszer is működik. Az előtérbe belépve egy amerikai

konyhás nappalit találunk étkezővel az első felében. A konyhabútor beépített

gépekkel ellátva várja az új lakókat. Tágas fürdő nyílik a közlekedőből

zuhanyzóval és nagy káddal, dupla kézmosóval. Az illemhelyiség külön helyet

kapott. Egy nagyobb méretű szobát és egy kisebb hálót is találunk az alsó

szinten, amihez gardróbszoba is tartozik. A nappali sarkából egy fa lépcső visz

fel a felső szintre, ahol egy nagy méretű szobát kapunk előtérrel. A meseszép

otthon mellett egy 130 m2-es melléképület kapott helyet, fűtéssel, három fázisú

árammal és egy iroda résszel, ahol vizesblokk is található zuhanyzóval. Ez a

plusz épület tele van kiaknázatlan lehetőséggel vállalkozni vágyók számára.

Dupla garázs várja a család autóit, térköves feljáróval és kovácsoltvas 

elektromos kapuval.  Ajánlanám ezt a gyönyörű otthont kisebb családok

számára, akik nem riadnak vissza egy kis otthoni munkától, viszont szeretik a

csendet, nyugalmat, amit egy kis falu tud nyújtani.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!    

Zum Verkauf steht ein renoviertes Familienhaus in dem schönen Dorf Pamuko,

Komitat Somogy. Die Immobilie befindet sich auf einem Doppelgrundstück von

nicht weniger als 2314 m2. Das Gebäude wurde im Jahr 2008 komplett

renoviert, Innenwände wurden neu aufgebaut, untere Schicht System installiert

wurde, voll Fußbodenheizung im ganzen Haus, neuer Kessel und Pufferspeicher,

dreiphasige Heizung und vollständig ersetzt Stromnetz. Klimaanlage,

Kunststofffenster und -türen, komplette Erneuerung der warmen und kalten

Fliesen. Komplette Dachkonstruktion mit Vordach ersetzt. Isolierung der

Außenwände und des Dachbodens, die teilweise eingebaut ist. Die Immobilie

verfügt außerdem über ein Wasserfiltersystem. Wenn man die Eingangshalle

betritt, befindet sich in der vorderen Hälfte ein Wohnzimmer mit einer

amerikanischen Küche und einem Essbereich. Die Küche ist mit Einbaugeräten

ausgestattet. Geräumiges Badezimmer mit Dusche und großer Badewanne mit

doppeltem Handwaschbecken. Die Toilette hat eine separate Toilette. Es gibt

auch ein größeres Schlafzimmer und ein kleineres Schlafzimmer auf der unteren

Ebene mit einem begehbaren Kleiderschrank. Eine Holztreppe führt von der Ecke

des Wohnzimmers in die obere Etage, wo sich ein großes Zimmer mit Flur

befindet. Neben diesem fabelhaften Haus gibt es ein 130 m2 großes

Nebengebäude mit Heizung, Dreiphasenstrom und einem Bürobereich mit einem

Badezimmer mit Dusche. Dieses zusätzliche Gebäude ist voller ungenutzter

Möglichkeiten für diejenigen, die ein Geschäft eröffnen möchten. Doppelgarage

für die Familienautos mit gepflasterter Einfahrt und schmiedeeisernem

elektrischem Tor.  Ich würde dieses schöne Haus für kleine Familien empfehlen,

die keine Angst vor ein wenig Hausarbeit haben, aber die Ruhe und den Frieden

lieben, den ein kleines Dorf bieten kann.

Diese Immobilie ist großartig, nicht wahr? Bitte rufen Sie mich an, um weitere

Informationen zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

For sale is a renovated family house in the beautiful village of Pamuko, Somogy

county. The property is situated on a double plot of no less than 2314 m2. The

building has been completely renovated in 2008, internal walls have been

rebuilt, lower layer system has been installed, full underfloor heating throughout

the house, new boiler and buffer tank, three phase heating and fully replaced

electricity network. Air conditioning, plastic windows and doors, complete

replacement of hot and cold tiles. Complete roof structure with canopy replaced.

Insulation on external walls and attic, part of which is built-in. The property also

has a water filtration system. Entering the entrance hall, there is a living room

with an American kitchen and dining area in the front half. The kitchen is

equipped with built-in appliances. Spacious bathroom with shower and large

bath with double hand wash basin. The toilet has a separate toilet. There is also

a larger bedroom and a smaller bedroom on the lower level with a walk-in closet.

A wooden staircase from the corner of the living room leads up to the upper

level, where there is a large room with a hallway. Next to this fabulous home

there is a 130 m2 annexe with heating, three phase electricity and an office area

with a bathroom with shower. This extra building is full of untapped potential for

those wishing to start a business. Double garage for the family cars with paved

driveway and wrought iron electric gate.  I would recommend this beautiful

home for small families who are not afraid of a little home work, but love the

peace and quiet a small village can offer.

This property is great, isn't it? Please call for more information and to arrange an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager

agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


